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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A multinacionális cégek által befizetett adó milyen 
számítás alapján járul hozzá kifejezetten a magyar családok támogatásához?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A terézvárosi és erzsébetvárosi családok kérésére fordulok Önhöz az alábbi kérdéssel.

Orbán Viktor miniszterelnök úr 2017-ben a Tusványosi szabadegyetemen kijelentette: 

„[R]engeteg pénzt költünk a családok támogatására. Adódik a kérdés, hogy honnan van ez a pénz.

(…) [E]zt a pénzt a multiktól vesszük el. (…) Tehát elvesszük különböző különadók formájában a

nemzetközi  cégek  profitjából  azt  az  összeget,  amelyet  odaadunk  a  gyermeküket  nevelő

családoknak.”

Ezzel  szemben  a  Népszava  értesülései  szerint  a  multinacionális  cégek  a  különböző

adókedvezmények  miatt  kevesebb  adót  fizetnek,  mint  2000  óta  bármikor.  Ráadásul  az  ő

nyereségadójukból befolyó 303 milliárd forint alig több mint az Önök által szavak és nyilatkozatok

szintjén mindig nagyvonalúan támogatott KKV-szektor által befizetett 272 milliárd forint. Emellett

a lakossági adóbefizetések is majdnem 50 százalékkal nőttek 2010 óta (1860 milliárd forintról 2698

milliárd forintra). Eközben az Önök családtámogatási rendszere kizárólag a jómódú, saját tőkével

rendelkező családok támogatásában merül ki, míg a kisebb jövedelműek gyermeknevelését valóban

segítő családi pótlék összege 2010 óta nem változott. 

Tisztelt Miniszter Úr!

Fentiek értelmében következő kérdésekben kérem tájékoztatását:

- A  multinacionális  cégek  által  befizetett  adó  milyen  számítás  alapján  járul  hozzá



kifejezetten a magyar családok támogatásához?

- Ha  a  miniszterelnök  úr  állításával  összhangban  a  családok  támogatását  valóban  a

multinacionális vállalatok által befizetett adók fedezik, mi szükség volt a lakosság és a

KKV szektor adóterheinek a megnövelésére?

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Tisztelettel:

Dr. Oláh Lajos 
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